
 

 

 

Z Á P I S 

ze 7. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 06.10.2021 

 
  

Dne 06.10.2021 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary 

 

Místo jednání: Alžbětiny lázně, Smetanovy sady 1145/1, Karlovy Vary, společenský sál, 1. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 17:10 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Zdeňka Batíková (od 15:13 hod.),  

   Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý, Martin Jícha  

  

Omluveni:             Dott. Mag. Radka Murasová, Václav Skuhravý 

 

Neomluveni:  / 

 

Hosté:   Jitka Peřina – místopředsedkyně Sportovní unie Karlovarska 

   Stanislav Štípek – zástupce FC Slavia Karlovy Vary  

 

 

Program jednání 

  

1. Schválení programu 

2. Představení nového člena komise – Martina Jíchy 

3. Projednání koncepce rozvoje a údržby fotbalových hřišť 

4. Diskuze nad uskutečněnými projekty podporované komisí STv 

5. Různé 

 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart. 

 

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program jednání byl schválen.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera,  

  Vladimír Hlavatý, Martin Jícha  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf,  

  Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý, Martin Jícha  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

3. Projednání koncepce rozvoje a údržby fotbalových hřišť 

 

Pan Stanislav Štípek informoval členy komise o stavu fotbalu v Karlových Varech. Sdělil, že 

v Karlových Varech je nedostatek ploch, které by se daly využít k tréninkům mládeže. Nejvíce 

mládežnických družstev má FC Slavia a TJ KSNP Sedlec. Oba tyto kluby mají ve svých areálech i 

hřiště s umělým povrchem, avšak umělka v areálu TJ KSNP Sedlec je vzhledem ke svému stavu 

již nepoužitelná. Umělka v areálu FC Slavia bohužel kapacitně nestačí na to, aby zde mohly 

trénovat všechny týmy z Karlových Varů.  

 

Pan Štípek se touto problematikou intenzivně zabývá a navrhuje, aby byla zpracována koncepce 

fotbalových hřišť, přičemž jako efektivní řešení se nabízí vytvoření dalších hracích ploch:  

 v areálu v Drahovicích, kde je ještě nevyužitý pozemek, ze kterého by mohlo vzniknout ½ 

hřiště – vhodné k trénování 

 v areálu SK Liapor – Witte, kde se nachází nevyužívaná travnatá plocha 

 v areálu ZŠ Krušnohorská  

 zde se jedná o sportovní školu, která bohužel nemá kvalitní venkovní sportoviště; 

 vytvoření sportovního areálu by napomohlo zlepšit sportovní jak výuku ve škole, 

tak by mohlo být v odpoledních hodinách využíváno družinou nebo různými 

kroužky a posléze sportovními organizacemi a to nejen fotbalovými, neboť např. 

atleti také nemají dostatek venkovních sportovišť; 

 

Komise souhlasí s návrhem na vytvoření koncepce výstavby, oprav a rekonstrukce fotbalových 

hřišť v Karlových Varech za účasti všech zástupců fotbalových klubů na území města Karlovy 

Vary. 

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf,  

  Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý, Martin Jícha  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

  

4. Diskuze nad uskutečněnými projekty podporované STv 

 

 Viktor Linhart informoval členy komise:  

 skutečnosti, že odborem strategií a dotací MM byla na NSA podána žádost o investiční dotaci na 

revitalizaci areálu Rudá Hvězda „Centrum úpolových sportů; 

 v příštím roce by mělo být zažádáno o investiční dotaci na obnovu areálu AC Start – v současné 

době se dokončují přípravy všech potřebných materiálů k žádosti; 
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 o programu Trenéři ve škole 

 jedná se o program pod záštitou organizace Trenéři ve škole, z.s., jehož cílem je 

systematické zapojení profesionálních sportovních trenérů do školní výuky na prvním stupni 

( 1. a 2. ročníků ) tandemovou formou s měsíční frekvencí střídání; 

  v Karlových Varech se do projektu zapojilo 8 základních škol, ve kterých se bude střídat 

celkem 7 sportovních odvětví; 

  program bude financován z prostředků Národní sportovní agentury.  

 

 Jiří Penc podal členům komise informace o proběhlé akci Rosnické military a Run Tour Karlovy 

Vary. 

 

5. Různé 

 

 Tajemnice komise informovala členy komise: 

 aktualizaci Zásad pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary, kdy nové 

Zásady jsou účinné od 15.09.2021; 

 novém Jednacím řádu komise Rady města Karlovy Vary, který je účinný od 01.09.2021.   

 

 Jitka Peřina informovala členy komise:  

 o dotačním programu Národní sportovní agentury – Můj klub a o nových podmínkách při 

podávání žádostí o dotace; 

 o záměru SUKu znovu obnovit „Nejúspěšnější sportovec roku“ a s ní spojenou akci „Ples 

sportovců, na kterém byli vybraní sportovci vyhlášeni a oceněni. Vznesla dotaz, zda město bude 

také vyhlašovat tuto anketu a zda se bude podílet na organizaci a spolufinancování Plesu 

sportovců,  jak tomu bylo do roku 2019 (v období COVIDu se akce nekonala)“ 

 

Komise doporučuje radě města anketu „Nejúspěšnější sportovec roku“ obnovit a podílet se na 

pořádání Plesu sportovců. 

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf,  

 Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý, Martin Jícha  

proti:  nikdo  

zdržel se: nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 Komise se zabývala mimořádnou žádostí – TJ Slovan Karlovy Vary, z.s., který žádá o 

poskytnutí dotace ve výši 20.000 Kč na  nákup cen a zajištění občerstvení pro sportovce 

v rámci akce „ Závod OB Západočeské oblasti, mistrovství“.  

 

Komise navrhuje podpořit žádost subjektu TJ Slovan Karlovy Vary, z.s. částkou 20.000 Kč 

na úhradu  nákladů spojených s nákupem cen a zajištěním občerstvení pro sportovce 

v rámci akce „Závod OB Západočeské oblasti, mistrovství“.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf,  

 Vladimír Hlavatý, Martin Jícha  

proti:  nikdo  

zdržel se:  Ing. Václav Sebera  

 

 Usnesení bylo přijato 

 

Po tomto rozdělení zbývá v rezervě komise STv částka 160.000 Kč. 
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 Na MM odbor KŠT byla doručena žádost od Tenisového klubu Lokomotiva Karlovy Vary, z.s., 

která žádá částku 70.000 Kč na zakoupení folie na nafukovací halu. Vzhledem k tomu, že hala je 

majetkem statutárního města Karlovy Vary a nikoliv sportovního klubu, byla žádost předána 

k vyřízení odboru majetku města.  

 

 Komise navrhuje převést ze zbývající rezervy komise STv odboru majetku města potřebnou 

částku 70.000 Kč na nákup folie na nafukovací halu v areálu Tenisového klubu 

Lokomotiva Karlovy Vary, z.s. .  

 

pro:         Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf,  

      Martin Jícha  

proti:       nikdo  

zdržel se: Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý 

 

 Usnesení bylo přijato 

 

Po tomto rozdělení zbývá v rezervě komise STv částka 90.000 Kč. 

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční na základě pokynu předsedy komise STv. 

 

 

 

Dne: 08.10.2021 

Zapsala: Gabriela Kavková                        __________________ 

       

                                                                                      

                  __________________ 

 

                                                     Mgr. Viktor Linhart  

                           předseda komise 

 


